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Betreft:  Rondvraag aan het College van Burgemeester en Wethouders van 

de gemeente Westland voor de rondvraag van de commissie 

Ruimte  van 2 APRIL 2019 

Geacht college  

Sinds een maand is de Kralingerweg in De Lier verdwenen. Gepland weliswaar maar hij is toch weg. Dit 

ivm met de grote uitbreiding van Rijk Zwaan. 

Veel bewoners van de Burgerdijkseweg gebruikten deze Kralingerweg als fietspad om naar het dorp te 

komen. 

Als alternatief heeft men nu het Kralingerpad ( de oude trambaan).,tussen Burgerdijkseweg en Burg. 

Crezeelaan. Een prima fietspad, ware het niet dat het er ‘s avonds aardedonker is. Dit geeft voor de 
gebruikers een onaangenaam en zelfs onveilig gevoel. 

We begrijpen dat het aanleggen van verlichting een kostbare zaak zal zijn, daarom denken we aan 

lichtmasten ( -mastjes) met een zonnepaneel erop. Dan is er geen grote infrastructuur nodig. 

Onze vragen zijn dan ook: 

# kan zo’n soort verlichting gemakkelijk aangebracht worden? 

# is het college bereid dit te overwegen? 

# als het kan, is doortrekken van de verlichting tot aan de Scheeweg dan ook een optie? 
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